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2020中关村论坛—技术交易发布大会产业创新领先技术百强榜单
评分表 Judge Scoring Sheet

参赛项目（Company）:                   编号（NO.）:            评审嘉宾 （Judge Name:）
	指标分类
Categories
	单项与分值
Scoring point in Sub Categories 
	评分参考
Assessment Reference
	得分
Score

	技术创新性

（60分）
Technological Innovation (60 points)
	技术创新度与技术先进度
Technology Novelty Level & Technology Effect Level（20分）
	· 技术创新度——科技成果的创新点在特定地域范围以及应用领域范围内有或无的情况，建议通过把握科技成果的工作分解结构列示每个工作分解单元的创新点，以及科技成果整体主要的创新点，把握技术创新度评分。
Technological innovation - whether the innovation points of scientific and technological achievements are present or absent within a specific geographical scope and application field. It is recommended to list the innovation points of each work breakdown unit by grasping the work breakdown structure of scientific and technological achievements, as well as the overall main scientific and technological achievements Innovation points, grasp the score of technological innovation.
· 技术先进度——在特定地域范围以及应用领域范围内，科技成果的核心性能指标或功能参数与具有相同应用目的的对标科技成果相比所处的水平，建议根据应用领域及应用目的，以及体现该应用目的的核心性能指标或功能参数，对比与被评科技成果具有相同应用目的的对标科技成果，把握技术先进度得出评分。
[bookmark: _GoBack]Technological advancement - the level of core performance indicators or functional parameters of scientific and technological achievements compared with benchmark scientific and technological achievements with the same application purpose within a specific geographical scope and application field. It is recommended that according to the application field and application purpose. In addition, the core performance indicators or functional parameters that reflect the purpose of the application, compare the benchmarked scientific and technological achievements with the same application purpose as the scientific and technological achievements under evaluation, and obtain a score by grasping the technological advancement.
	

	
	技术成熟度与产业化水平
Technology maturity & industrialization level（20分）
	· 技术成熟度——科技成果相对于服务于实际生产所处的发展阶段，指科技成果的技术水平、工艺流程、配套资源、技术生命周期等方面所具有的产业化实用程度。
Technology maturity-the stage of development of scientific and technological achievements relative to the actual production, refers to the level of industrialization and practicality of scientific and technological achievements in terms of technical level, technological process, supporting resources, and technological life cycle.
· 产品化水平——产品化水平重点聚焦创新技术是否形成产品，以及产品的设计性和创意性
Productization – the level of productization focuses on whether the innovative technology forms a product, as well as the design and creativity of the product
· 潜在风险——技术可实现风险、技术可靠性风险以及知识产权、应用推广可行性、市场竞争、政策、团队风险等。
Potential risks - the risks including technology achievable, technology reliability, intellectual property rights, application promotion feasibility, market competition, policies, team, etc.
	

	
	[bookmark: _Toc29265]创新技术影响力Innovative technological influence（10分）

	· 创新技术影响力——希望以更具战略性的视野，展望创新技术项目在细分领域的未来发展前景，成为颠覆性创新的可能性，以及对解决环境、健康或资源等普遍社会发展挑战的未来潜力。
Innovative technology influence - looking forward to the future development prospects of innovative technology projects in subdivisions with a more strategic perspective, become the possibility of disruptive innovation, and solve the general social development challenges such as environment, health or resources
	

	
	创新技术团队Innovative technology team（10分）

	· 创新技术团队——职称、学历学位、工作单位、工作经验、相关的创造性贡献等基本信息，以及研究方向、学术代表作、承担的代表性项目、成果转化代表性业绩、科研诚信记录、研发能力、商务能力、团队完整性、团队稳定性、核心人员行业技术地位（水平）等团队情况
Innovative technology team-basic information such as professional title, academic degree, work unit, work experience, related creative contributions, as well as research directions, academic masterpieces, representative projects undertaken, representative achievements in achievement transformation, scientific research integrity records, research and development capabilities, Team situation such as business ability, team integrity, team stability, and industry technical status (level) of core personnel
	

	商业价值

（40分）Commercial value (40 points)
	可转化Convertibility（10分）

	· 以达成国际技术交易与更多形式创新技术产业化合作为目标。
Aiming to achieve international technology transactions and more forms of innovative technology industrialization cooperation as the goal
· 具有实现商业价值转化的标的的情况，其中知识产权保护涉及因素包括但不限于：知识产权数量、类型、申请进展、保护期限、剩余年限等，以及保护范围、保护强度、不可规避性、依赖性、侵权可判定性及时效性等。
The situation with the subject matter that realizes the conversion of commercial value, where the factors involved in intellectual property protection include but are not limited to: the quantity, type, application progress, protection period, remaining years, etc., as well as the scope of protection, protection intensity, unavoidability, and dependence , infringement decidability, timeliness, etc.
· 具备产业化发展与市场拓展的必要准备的情况，明确的商业价值转化（产业化）工作路径方案，初创企业具有明确商业计划书，财务运营情况，未来运营计划等。
Require to have the necessary preparations for industrialization development and market expansion, a clear business value conversion (industrialization) work path plan, and start-ups have clear business plans, financial operations, future operation plans, etc
	

	
	可转移
Transferable（10 ）
	· 从供方转移到需方——技术项目应能通过国际技术交易以及创新技术产业化合作，实现从有创新技术项目供方，转移至创新技术项目产业化合作一方。
Transfer from supply- to demand-side - technology projects should be able to transfer from the supplier of innovative technology projects to the partner of innovative technology project industrialization cooperation through international technology transactions and innovative technology industrialization cooperation
· 市场可行性（需求、竞争力、商业模式等方面）；被产业化合作一方消化、吸收的可行性；后续研发合作，不断完善、改进创新技术项目的工作可能性。
Market feasibility (demand, competitiveness, business model, etc.); the feasibility of being digested and absorbed by the industrialization partner; the possibility of follow-up research and development cooperation, continuous improvement and improvement of innovative technology projects
	

	
	可交易Tradable（10分）
	· 技术项目应具有达成技术交易的明确合理的价格以及基于平等互利的商业合作条件，能提出明确可行的国际技术交易与创新技术产业化合作模式。
Technology should have clear prices for technology trading and conditions for commercial cooperation based on mutual benefit, and clear and feasible cooperation models for international technology trading and industrialization of innovative technology can be proposed.
	

	
	可落地
Implementation（10分）
	· 具备未来产业化落地的合作意愿与可行性（在中国产业化落地生产或组织实施服务的可行性，地方法律法规许可，政策鼓励支持），实现较好的社会效益（对研究开发、产业技术、国家安全、公共安全、节能环保、社会民生、公共健康、现代农业农村发展、扶贫等方面的影响）。The technology owner should have the willingness and feasibility for cooperation in industrialization (The feasibility of industrialized production or organization and implementation of services in China, permitted by local laws and regulations, and policy encouragement support) to achieve better social benefits (for research and development, industrial technology, national security, public safety, energy conservation and environmental protection, and social livelihood , Public health, modern agriculture and rural development, poverty alleviation, etc.).
	

	专家评语 comments——
根据创新技术项目所属行业领域的特点，根据实际情况提出意见、建议，并简要分析论述。
According to the characteristics of the industry field of the innovative technology project, provide opinions and suggestions according to the actual situation, and briefly analyze it
	
	总 分：
Total score:
	








· 以上评分指标的进一步解读和描述可参考“评分指南”。
For further guidance and description please refer to the “Reference Guide for Scoring”

· 评分区段设定 The section of Scoring
此次“2020中关村论坛—技术交易发布大会产业创新领先技术百强榜单”评选计划针对评分表格每个评分项目，设定A、B、C、D四个评分区段，分别对应以“杰出、优秀、良好、中平”四个评语对相关技术创新项目在某一评分项目的总体评价水平。
The selection plan of the "2020 International Technology Trade Fair and Release on ZGC Forum— 100 Best Indusrtrial Innovations for International Technology Transfer" will set four scoring sections A, B, C, and D for each scoring item in the scoring table, corresponding to "Outstanding "Excellent, Good, and Average" four comments on the overall evaluation level of related technological innovation projects in a certain scoring item.
具体而言 As Follow：
“A”区段对应“杰出”评语，对应该项评分总体超出普遍概念的最佳水平；
“B”区段对应“优秀”评语，对应该项评分总体达到普遍概念的最佳水平；
“C”区段对应“良好”评语，对应该项评分总体在少数细分方面与普遍概念的最佳水平有一定差距；
“D”区段对应“中平”评语，对应该项评分总体在较多方面与普遍概念的最佳水平有差距。
The "A" section corresponds to the "outstanding" comment, which corresponds to the overall rating that exceeds the best level of general concepts;
The "B" section corresponds to the "excellent" comment, and the corresponding score has reached the best level of general concepts;
The "C" section corresponds to the "good" comment, which corresponds to a certain gap between the overall score and the best level of general concepts in a few subdivisions;
The "D" section corresponds to the "Average" comment, which corresponds to the overall gap between the general concept and the best level in many aspects.
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